豪景花園管理有限公司

T.L. 60 MANAGEMENT LIMITED

新界青山公路 100 號青龍頭豪景花園商場 1 樓 22 號鋪

Shop 22, 1/F, Commercial Complex, Hong Kong Garden, No.100 Castle Peak Road, Tsing Lung Tau, N.T.

Tel: 2491 7234 Fax: 2496 1998 (牌照號碼: C-642565)

檔案編號:HKG/2025/N/0251

致:全苑全體業戶

新車閘系統 4月15日 正式生效 車位業戶敬請盡快登記

本苑新車閘系統將延至 2025 年 4 月 15 日正式 生效,屆時新系統將改為<u>車牌識別自動化起閘進出</u> (電單車輛亦需轉用新智能卡)。我們現時正陸續為全 苑車輛進行更新登記。

舊有智能車卡將於同日停用,屆時仍未有更新登記的車輛,於各停車場及屋苑大閘出入口進出或會受限。



本部呼籲,所有未曾登記的車位業戶,請盡快於上述日期前,親臨客戶服務 部辦理有關手續,至於早前已登記但仍未能使用車牌識別自動化起閘進出的車 主,請致電 2491-7234 與我們再次確認。多謝合作!

> 豪景花園客戶服務部 2025年3月25日

> > MANAGEME

The New License Plate Recognition System will be Officially Activated on 15 April 2025

Parking space users are requested to register as soon as possible

The New License Plate Recognition System will be officially implemented on **15 April 2025**. On the occasion, **the new system will switch to automated gate access based on license plate recognition** (Motorcycles will also need to switch to the new smart cards). We are currently updating registrations for all vehicles in our estate.

The old smart cards will be deactivated on the same day. Vehicles that have not updated their registration by then may have restrictions when entering and exiting various parking lots and the main gate of the estate.

We urge all parking space users who have not registered to visit the Customer Service Department before the aforementioned date to complete the necessary procedures. For those who have registered earlier but still cannot use the automated gate access based on license plate recognition, please call us at 2491 7234 to confirm again. Thank you for your cooperation!

Customer Service Department